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З А П И С Н И К  
са VI  седнице Наставно научног већа  

Машинског факултета Универзитета у Нишу 

 

       VI седница Наставно научног већа Машинског факултета Универзитета у Нишу, одржана је 

11.12.2009. године у конференцијској сали на шестом спрату Факултета са почетком у 12:00 

часова. Седницoм је председавао и њеним радом руководио декан проф. др Властимир Николић, 

који је предложио, да  се тачка дневног реда: ''Избор два члана Наставно-стручног већа за 

техничко-технолошке науке, избор једног члана Наставно-стручног већа за природно-математичке 

науке и избор једног члана Наставно-стручног већа за мултидисциплинарне студије Универзитета 

у Нишу, као представника Машинског факултета, за мандатни период 2009/2012. година'' одложи 

за следећу седницу Већа, јер је за ову тачку дневног реда потребно 2/3 присуство чланова од 

укупно 90 чланова Наставно-научног већа а седници присуствује 58 чланова Већа. Такође је 

предложио и допуну дневног реда тачком: «Реценција монографије: ''Казуј крчмо Џеримо: 

Периферијска кафана и около ње'' др Драгољуба Ђорђевића, редовног професора Машинског 

факултета у Нишу».  

 Чланови Већа једногласно су прихватили предлог и усвојили следећи: 

  

 

Д н е в н и  р е д 

1. Усвајање Записника са V седнице Наставно-научног већа Факултета, одржане 20.11.2009. 

године; 

2. Усвајање извештаја комисије за преглед, оцену и одбрану докторске дисертације кандидата 

мр Радослава Томовића, под називом: ''Истраживање утицаја конструкционих параметара 

котрљајућих лежајева на стање њихове радне исправности''; 

3. Именовање чланова комисије за преглед и оцену докторске дисертације кандидата мр 

Горана Јаневског, под називом: ''Динамичка стабилност механичких система при дејству 

случајних оптерећења''; 

4. Доношење одлуке о планирању научних скупова у земљи у 2010. години; 

5. Информација о презентацији Машинског факултета у јесењем семестру школске 2009/2010. 

године; 

6. Разматрање захтева за давање сагласности за радно ангажовање наставника Машинског 

факултета у Нишу на другим високошколским установама; 

7. Рецензија монографије: ''Казуј крчмо Џеримо: Периферијска кафана и около ње'', аутора др 

Драгољуба Ђорђевића, редовног професора Машинског факултета у Нишу;  

8. Текућа питања. 



 

 

ТАЧКА ЈЕДАН 

 

     Једногласно и без дискусијa усвојен је Записник са шесте седнице Наставно-научног већа 

Факултета, одржане 20.11.2009. године. 

 

ТАЧКА ДВА 

      Образложење ове тачке дневног реда дао је шеф Катедре за машинске конструкције др 

Војислав Милтеновић, ред. проф..  

 Након дискусије у којој су учествовали: др Предраг Козић, ред. проф., др Војислав 

Милтеновић, ред. проф., др Властимир Ђокић, ред. проф., Милан Банић, асс., др Љиљана 

Петковић, ред. проф., др Ненад Д. Павловић, ред. проф., др Властимир Николић, ред. проф., др 

Миомир Јовановић, ред. проф., мр Драган Мишић, асс. и Јелена Петковић, дипл. прав., једногласно 

је усвојен извештај комисије за преглед, оцену, и одбрану докторске дисертације кандидата мр 

Радослава Томовића, под називом ''Истраживање утицаја конструкционих параметара 

котрљајућих лежајева на стање њихове радне исправности''. Извештај ће бити упућен на 

сагласност Научно-стручном већу Универзитета у Нишу. 

 

  

ТАЧКА ТРИ 

 

 Образложење предлога Катедре за механику дао је шеф Катедре др Предраг Козић, ред. 

проф.. 

  Како дискусије није било, Наставно-научно веће једногласно је именовало Комисију за 

преглед, оцену и одбрану докторске дисертације «Динамичка стабилност механичких система при 

дејству случајних оптерећења», кандидата мр Горана Јаневског, у саставу: 

- Др Предраг Козић, редовни професор Машиског факултета у Нишу, 

(ужа научна област: Теоријска и примењена механика); 

- Др Зоран Голубовић, редовни професор Машинског факултета у Београду, 

(ужа научна област: Теоријска и примењена механика) и 

- Др Ратко Павловић, редовни професор Машинског факултета у Нишу , 

(ужа научна област: Теријска и примењена механика); 

 

   

ТАЧКА ЧЕТИРИ 

 

 На основу дописа Министарства за науку и технолошки развој, за суфинасирањем научних 

скупова у земљи, кратко образложење дао је продекан за научно-истраживачки рад др Ненад Т. 

Павловић, ванр. проф.. С тим у вези потребно је да Наставно-научно веће усвоји одлуку о 

планираним научним скуповима и да овласти деканат да одреди приоритете планираних научних 

скупова. 

 Након појашњења др Војислава Стоиљковића, ред. проф. о конференцији ЈУСК и  декана др 

Властимира Николића, ред. проф., једногласно је усвојена одлука да катедре доставе информације 

о планираним научним скуповима у земљи у 2010. години најкасније до 20. децембра текуће 

године, а да деканат након тога одреди приоритете планираних научних скупова и достави 

одговарајући допис Министарству за науку и технолошки развој. 

 



 

ТАЧКА ПЕТ 

 

 Продекан за научно-истраживачки рад др Ненад Т. Павловић, ванр. проф. информисао је 

чланове Већа о одржаним презентацијама Факултета по средњим школама и оглашавањима у 

медијима. 

 У дискусији су учестовали: др Љиљана Петковић, ред. проф., др Ненад Т. Павловић, ванр. 

проф., др Драгољуб Живковић, ред. проф., др Миомир Јовановић, ред. проф., мр Живан Спасић, 

асс., др Властимир Ђокић, ред. проф., др Војислав Милтеновић, ред. проф., мр Горан Јаневски, 

асс., др Властимир Николић, ред. проф. и др Гордана Стефановић, доцент. 

 Информација о презентацији Машинског факултета у јесењем семестру школске 2009/2010. 

године примљена је позитивно од стране Наставно-научног већа, уз одређене сугестије а све у 

циљу повећања броја уписа нових студената. 

  

  

 

ТАЧКА ШЕСТ 

 

 На основу захтева:  

 а) Грађевинско-архитектонског факултета из Ниша за давањем сагласности за радно 

ангажовање наставника, Наставно-научно веће, једногласно и без дискусија дало је сагласност др 

Младену Стојиљковићу, ред. проф.  за радно ангажовање у јесењем семестру школске 2009/2010. 

године из предмета Инсталације у зградама (грејање и проветравање), са фондом часова 1+1; 

 б) Саобраћајног факултета Универзитета у Београду, и појашњења др Душана 

Стаменковића, ванр. проф., Наставно-научно веће једногласно и без дискусија дало је сагласност за 

радним ангажовањем у извођењу наставе из уже научне области ''Вуча возова'' у школској 

2009/2010. години са фондом 3 +0 . 

  

ТАЧКА СЕДАМ 

 

 На основу захтева Катедре за друштвене науке и појашњења др Драгољуба Ђорђевића, ред. 

проф. у вези ове тачке дневног реда у дискусији су учествовали: др Предраг Козић, ред. проф. и др 

Драгољуб Ђорђевић, ред. проф..  

 Наставно-научно веће је након тога једногласно усвојило рецензију монографије: ''Казуј 

крчмо Џеримо: Периферијска кафана и около ње'' аутора др Драгољуба Ђорђевића, редовног 

професора Машинског факултета у Нишу. 

ТЕКУЋА ПИТАЊА 

 Под текућим питањима, декан др Властимир Николић, ред. проф. информисао је чланове 

Већа о одржавању наредне седнице Наставно-научног већа 18. децембра, на којој ће бити тачке 

дневног реда: ''Избор два члана Наставно-стручног већа за техничко-технолошке науке, избор 

једног члана Наставно-стручног већа за природно-математичке науке и избор једног члана 

Наставно-стручног већа за мултидисциплинарне студије Универзитета у Нишу, као представника 

Машинског факултета, за мандатни период 2009/2012. година''; финансијски план;  разматрани 

одбори за прославу дана Факултета и комисија са доделу признања најбољим студентима.   

 Предлог декана, у вези контактирања државних институција за финансијско пословање 

Факултета о раду предходног деканата је, да материјал иде на разматрање Савету Факултета и да 

Савет донесе одлуку о томе. Декан др Властимир Николић, ред. проф., затим је информисао 



чланове Већа о одржавању Свечане седница Наставно-научног већа Факултета, поводом одласка у 

пензију проф. Зорана Боричића и проф. Катице Хедрих, која ће бити одржана 25.12.2009. године.  

 Под текућим питањима продекан за сарадњу са привредом др Драган Милчић, ванр. проф. 

информисао је чланове Већа да је Машински факултет добио 60 лиценци софтвера од куће Ауто 

деск вредности око 900.000 еура а потписивање уговора биће 17. децембра 2009. године. Затим је, 

информисао чланове Већа, да је наш студент Марко Ристић добио прву награду на конкурсу 

''Петар Дамјановић'' који организује ОСА Инжењеринг, која је заступник софтеверта Ауто деск, у 

области моделирања софтверским пакетом инвентар. 

 VI седница  Наставно-научног већа завршена у 13:05 часова.  

 

 ЗАПИСНИЧАР 

Душанка Николић, грађ.инж.                                                НАСТАВНО НАУЧНО ВЕЋЕ 

         ПРЕДСЕДНИК 

 

 

 

       Проф. др Властимир Николић 

 

 

 

 

 

 

 


